
Protokół Nr 14/2025

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 15 maja 2025r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności (za%cznik
nr l do protokołu) oraz zaproszeni goście:

1.

2.

3.

Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorządowej - Zbigniew Tymecki;
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska;
Przewodniczący zarządu osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Jadwiga Bukolt, która po powitaniu
zebranych zaproponowała nast«;pujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Informacja w sprawie współpracy z organizacjami pozarz4dowymi za 2024r.;
Zapoznanie się z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej w Lutowie;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porz4dek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad. 2. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu kwietniu br.

Ad. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawiła informację w sprawie współpracy
z organizacjami pozarz4dowymi za 2024 rok (za%cznik nr 2 do protokołu). Wyjaśniła, że w
zeszłym roku współpraca polegała na pomocy finansowej i nie finansowej. Pomoc finansowa
polegała na ogłoszeniu 7 konkursów w różnych dziedzinach. W ogłoszonych konkursach
wzięło udział 11 organizacji, które łącznie złożyły 18 ofert, a z 10 organizacjami zawarto 16
umów. Dofinansowanie wyniosło 856 789,52 zł. Wpłynęło również 7 ofert pozakonkursowych,
które otrzymały dofinansowanie w wysokości 33 064,49 zł. Środki finansowe na organizacje
pozarządowe zostały wykorzystane w 99,77%. Organizacje pozarz4dowe wniosły wkład
własny w wysokości 86.025,42zŁ oraz pozafinansowy wyceniony na około 60tys.zł.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.4. Komisja zapoznała się pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej w Lutowie w sprawie
szkód wyrz4dzonych na tamtejszym ,,Orliku" (załącznik iir 3 do protokołu). Dyrektor Zakładu
Obsługi (światy Samorządowej poinforrnował, że był na miejscu w Szkole w Lutowie, szkody
rzeczywiście są, piłkochwyty do wymiany, murawa świadomie została pocięta w poprzek
nożem, potrzebne będzie wycięcie tego fragmentu i wklejenie na nowo. Pan Czerechowski
zapytał, czy wnioski składane na remonty orlików dotyczyły wszystkich orlików. Dyrektor
ZOOS potwierdził, że wnioski były składane na wszystkie cztery orliki, zaznaczył, że mowa o
środkach z Ministerstwa Sportu, tak naprawdę pokrycie bieżących napraw powinno byać ze
środków własnych. Pani Bukolt powiedziała, że Dyrektor SP w Lutowie w piśmie zwraca się z
zapytaniem do Komisji, czy może złożyć wniosek o pokrycie kosztów naprawy. Pan Kapsa
stwierdził, że powinien taki wniosek złożyć. Pani Miczko - Gierakowska dodała, że taki
wniosek powinna wysunąć Komisja.
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Komisja postanowiła, że wystąpi do Burmistrza o pokrycie kosztów naprawy szkód na ,,Orliku"
w I,utowie, jednocześnie powiadamiając o tym Dyrektora SP w Lutowie.
Pani Bukolt poinformowała, że na ,,Orliku" przy SP Nr 1 także są uszkodzenia, ale szkoła do
chwili obecnej nie złożyła w tej sprawie wniosku. Pan Kapsa zapytał, czy był wniosek o środki
na boisko wielofunkcyjne przy Szkole Podstawowej Nr 3. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że
tak. Pan Kapsa zapytał, kiedy może być decyzja o przyznaniu środków. Dyrektor ZOOS
odpowiedział, że jest to pytanie do Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego.
Przewodniczący Zarz4du Osiedla Nr 2 poinformował, że jest przygotowana wszystko na
zainstalowanie monitoringu na ,Orliku" przy Szkole Podstawowej Nr 3, są na to środki
pozostaje kwestia realizacji. Komisja stwierdziła, że działania w tym zakresie powinien pod5ąc
dyrektor szkoły.

Ad.5. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej poinforrnował, że zamierza prze3sc na
emeryturę. Przedstawił Komisji informację w zakresie obecnego stanu oświaty, jaki
pozostawia. Informacja zawiera zestawienie dochodów i wydatków szkół i przedszkoli na
2025r. (za%cznik nr 3 do protokołu). Zaznaczyi że zaprojektowane wydatki oświatowe zostały
ograiiiczone o 2mln.zł. Podkreślił, że wydatki w przedszkolach i szkołach są zróżnicowane,
stąd wsparcie ze strony gmiiiy dla poszczególnych placówek jest także w różnej wysokości.
Przy obecnym systemie finansowania ze strony Państwa gmina dokłada do oświaty 9,5mln.zł.,
z czego ponad połowa środków jest przeznaczana na przedszkola. Dodał, że udało się pozyskać
dodatkowe środki, które znacznie zminimalizowały w szkołach ograniczenie powstałe na etapie
zatwierdzania budżetu, trochę gorzej wyg%da to w przedszkolach. Powiedział, że starał się
doprowadzić do takiej sytuacji, aby żadna ze szkół została bez zobowiązań, ZUS - y są
nadpłacone, wydatki rzeczowe, choć ograniczone, są jednak realizowane. Na koniec
podziękował za dotychczasową współpracę.
Pani Bukolt zapytała, kiedy wzrosły dofinansowania gminy do oświaty, czy było tak zawsze,
czy obecnie Państwo przekazuje mniej środków. Dyrektor ZOOS przypomniał, że wzrosły o
33o/owynagrodzenia nauczycieli, także znacznie wzrosło najniższe wynagrodzenie, co znacznie
zwiększyło kwotę dopłaty, ponadto obniżyły się środki Państwa dla przedszkoli.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

- Pan Kapsa poinformował, że pojawiają się głosy mieszkańców, aby udostępnić oprócz
głównej płyty także boiska wielofunkcyjne znajdujące się na ,Orlikach?, chodzi o gra?jących w
koszykówkę, mówią że 30 godzin to za mało. Pan Gustyn dodał, że niektórzy pytają także o
możliwość grania w tenisa ziemnego, czy piłkę ręczną.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zakończyła posiedzenie.
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protokołował:
Tomasz Dix
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